



Norsk Pointerklub

REFERAT
STYREMØTE
16.01.2019

| | |
|-----------------------|---|
| MØTETYPE | Fysisk møte Gardermoen |
| MØTELEDER | Sven Tore |
| PROTOKOLLFØRER | STK |
| DELTAKERE | Sven Tore, Wiggo, Torstein, Leiv Jonny, Marianne og Tore (fra avlsrådet) Fravær: Bente og Karianne |

Sven Tore ønsket velkommen.

Emner på dagsordenen

SAK 01/19

REF SISTE MØTE

| | | |
|---------------------|---------------------------------|-----------------------|
| DISKUSJON | | |
| Ikke gjennomgått. | | |
| KONKLUSJONER | Siste referat er sendt pr mail. | |
| GJØREMÅL | ANSVARLIG | TIDSRISTDATOER |
| Lagt på nett | Karianne/WEB | 1. des |

SAK 02/19

ØKONOMI:

| | | |
|--|---|-----------------------|
| DISKUSJON | | |
| Regnskapstall ble lagt frem, med positivt resultat på kr 6000.-. Regnskap fra hovedprøven viser to tall, der minusresultat på kr 8000 blir vist. Prøveleder viser til et positivt resultat på kr 14096.-. Prøveleder tar kontakt med regnskapsfører. | | |
| KONKLUSJONER | <u>Lotteri:</u> Det vil bli gjennomført lotteri i 2019 som trekkes under Hovedprøven/NM. Loddøkene deles ut til DR'ene i god tid før pointertreffene og andre aktiviteter på våren. | |
| GJØREMÅL | ANSVARLIG | TIDSRISTDATOER |
| Sende e-post til DR'ene angående støtte til lotteri og sponsorer. | Karianne | Utført |
| Bente har ansvaret for trykking av loddøkene og kontakt mot DR'ene angående utdeling av loddøkene før pointertreffene. | Bente | Utført |

| | | |
|--|--|--|
| | | |
|--|--|--|

SAK 03/19

STYRET:

| | | |
|--|---|--|
| DISKUSJON | | |
| <p>Perm for tillitsvalgte. Ny nettside: WordPress vurderes som nytt alternativ. Arbeidsgruppe. Ny redaktør for årbok ønskes, styret ser etter ressurser på dette. Ny kasserer: TD sjekker alternativer. DRer med på styremøter. Hovedprøven oppdateres på nett. Fokus på publisering og informasjon. DR kontakt via Messenger. Dropbox for NPK er opprettet. Nettbrett til utstillinger i klubben. Kommentarer til foreløpig årsberetning, medlemmer og antall valper født. (Strategi) Årshjul tydeligere på nettside. Bilder på/over valpeliste. RS 2019: Påmelding frist 15. februar for bestilling av billetter. Distriktsammenslåing Telemark/Buskerud/Vestfold, Agder/Vestlandet Sør, Nordland/Troms-Finnmark?</p> | | |
| KONKLUSJONER | | |
| GJØREMÅL | ANSVARLIG | TIDSRISTDATOER |
| Perm for tillitsvalgte Ny nettside Ny redaktør årbok DR med på styremøter (settes på dagsorden DR konf2019) Nettbrett Årsberetning Årshjul nettside Styret ser på DR sammenslåing mot RS. | Bente Wiggo/Erlend Styret STK Marianne STK STK STK | Neste møte RS2019 Nov 2019 On going/RS RS2019 15 februar Fortløpende RS2019 |

SAK 04/19

HOVEDPRØVEN

| | | |
|---|---|--------------------------------|
| DISKUSJON | | |
| <p>Prøvekomité og nettside oppdateres. Sjekke om teknisk arrangør av NM sender ut dommerinvitasjoner. Felling på hovedprøven.</p> | | |
| KONKLUSJONER | <p><u>Nettside:</u> Oppdateres kontinuerlig. Felling er klarert i finalen.</p> | |
| GJØREMÅL | ANSVARLIG | TIDSRISTDATOER |
| Oppdatering på nett. Dommerinvitasjoner Informere sponsor om felling i finale | Marianne Thomas Engh Torstein | løpende 20. april 1. mai |

SAK 05/19**RAS**

| | | |
|---|------------------|---------------------------|
| DISKUSJON | | |
| Revisjon/evaluering av RAS: Det har vært utfordringer mot NKK. Styret/AR tar tak i saken. Det vurderes en arbeidsgruppe som ser på dette. AR, oppdrettere, hannhundeiere, engasjerte personer og AR. Publisere rasens gj. innavlsgrad. AR myndighet til stoppe matadoravl, da hannhundeiere ikke har oversikt over rasens gj innavl%. | | |
| KONKLUSJONER | | |
| GJØREMÅL | ANSVARLIG | TIDSRISTDATOER |
| Evaluering og revisjon av RAS Publisere rasens gj. innavlsgrad Utarbeide forslag til RS - gi AR myndighet til å stoppe matadoravl | AR STK AR | RS 2019 Omg. RS2019 |

SAK 06/19**AR**

| | | |
|--|-----------------------------------|-----------------------|
| DISKUSJON | | |
| Utfordringer mot NKK, med riktige tall. NPK avlsråd har som mange andre oppdaget at endringer i NKK uttreksfiler har ført til store problemer i Datahound. Disse endringene / feilene består av flere ting. | | |
| KONKLUSJONER | STK tar dette opp på RU møte 24/1 | |
| GJØREMÅL | ANSVARLIG | TIDSRISTDATOER |
| Sak RU møte | Sven Tore | 24/1 |

SAK 07/19**RU**

| | | |
|---|--|-----------------------|
| DISKUSJON | | |
| Ved uttrekk av NKK filer den 31/12-18 har NKK endret etter det vi har hørt tegnsetting. Dette fører til at hunder, eiere og oppdrettere med navn som inneholder Æ, Ø og Å blir uforståelig. Bente sendte her et spørsmål til IT-avdelingen i NKK og fikk til svar at de har ikke endret tegnsetting og at de var lei av å få flere henvendelser fra FKF og raseklubbene om samme spørsmål. NKK har vært i kontakt med Geir Heggertveit i Datahound om dette. Han har ingen formell avtale/linje for klubbene inn til NKK og ønsket at klubbene ble enige om en kontaktperson. | | |
| KONKLUSJONER | Isa Merete har prøvd å finne litt mere ut om de grove feilene er de samme hos alle rasene. | |
| GJØREMÅL | ANSVARLIG | TIDSRISTDATOER |
| RU møte | STK | 24/1 |

SAK 08/19**FKF:**

| | | |
|--|------------------|-----------------------|
| DISKUSJON | | |
| Dommerkonferanse 25/1-2019. Dommere NM. | | |
| KONKLUSJONER | | |
| GJØREMÅL | ANSVARLIG | TIDSRISTDATOER |
| Deltakelse NPK. | STK | 25/1-2019 |

SAK 09/19**EVENTUELT**

| | | |
|---|---|---|
| DISKUSJON | | |
| Oppdatert logo. Nye bilmerker. Profilerings klær/prosjekt. Korspondanse på mail. Etterspørre Dispsak NKK | | |
| KONKLUSJONER | Oppdatert logo og bilmerker ble vist frem på møtet. | |
| GJØREMÅL | ANSVARLIG | TIDSRISTDATOER |
| Produere merker Kontakte NKK Profilering | Karianne SvenTore Styret | Omg Neste styremøte Neste styremøte |